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مصوبه واردات خودروی فوتبالیست ها باطل شد
دیوان عدالت اداری رای به 
ابطال مصوبــه واردات خودرو 

توسط فوتبالیست ها داد.
هیات  ایســنا،  گزارش  به 
عمومی دیــوان عدالت اداری 
تصویــب نامه هــای هیــات 
واردات  مــورد  در  وزیــران 
توســط  خارجی  خودروهای 

فوتبالیســت ها را ابطال کرد. دلیل ابطال این تصویب نامه از سوی دیوان عدالت 
اداری، »ایجاد تبعیض ناروا بین ورزشــکاران« اعلام شــده است.  پس از صعود 
تیم ملی فوتبال ایران به جام جهانی قطر، از سوی هیات وزیران مصوب شد که 
امتیاز واردات خودرو به بازیکنان تیم ملی داده شــود که این موضوع اعتراضات 
گسترده ورزشکاران سایر رشته های ورزشی را به دنبال داشت که دیوان عدالت 
این موضوع را در صحن به رای گذاشــت و در نهایت رای به ابطال این تصویب 
نامه هیــات وزیران داد. دیوان عدالت تاکید کرده این گونه پاداش ها باید یا برای 
تمامی قهرمانان لحاظ شــود، یا برای هیچ ورزشــکار رشته خاصی قابلیت اجرا 

نداشته باشد.
حاشــیه های مجوز واردات خودروی فوتبالیســت ها زمانی جنجال ساز شد که 
حسین کنعانی زادگان در مصاحبه ای تلویزیونی اعلام کرد با مجوز داده شده، یک 
رنــج روور ۱۰۰ میلیارد تومانی وارد کرده اســت. البته پیــش از این چند بازیکن 
خودروهای خود را به ایران وارد کرده اند که البته مشخص نیست از سوی راهنمایی 
رانندگی پلاک شده اند یا خیر. پیش از این سردار کمال هادیانفر رئیس پلیس راهور 
گفته بود: تا مصوبه صریح دولت را نبینیم، اجازه پلاک شــدن خودروهای وارداتی 
توســط بازیکنان تیم ملی فوتبال را نمی دهیم. خودروهای لوکس و آمریکایی که 
عامل تفاخر است را پلاک نمی کنیم. بعضی از این خودروها هم مشکلات گمرکی 

دارند ولی باید بگویم تا الان هیچکدام از آنها پلاک نشده است.

هیچ تیمی بازیکن گرانقیمت را نمی خرد!
یکی از بازیکنان گرانقیمت 
فوتبال ایران که فصل گذشته 
قــرارداد ســنگینی داشــت 
همچنــان بدون تیــم مانده 

است.
به گــزارش فارس، یکی از 
بازیکنــان گرانقیمت فوتبال 
ایران که فصل گذشته قرارداد 

سنگینی داشت همچنان بدون تیم مانده است. مشکل بسیاری از باشگاه ها برای 
جذب این بازیکن سقف بودجه است و بعضی های دیگر که سقف بودجه را رعایت 
کرده اند می گویند پول جذب چنین بازیکنی را نداریم که حرف غلطی هم نیست.

حالا این بازیکن همچنان بیرون از گود مانده و باید دید آیا می تواند برای نیم 
فصل دوم تیم جدیدی پیدا کند یا نه؟ او مدعی بود که از یک تیم دســت دوم 
اروپایی پیشنهاد دارد، اما در نهایت مشخص شد که این پیشنهاد هم خیلی جدی 
نیست و حالا باید دید در آینده چه اتفاقاتی برای بازیکن گرانقیمت فوتبال ایران 
رخ می دهد. یکی دو باشگاه لیگ برتری به مدیر برنامه های این بازیکن پیام دادند 
که بودجه لازم را برای خرید او ندارند و حتی نمی توانند نصف مبلغ پیشنهادی را 
هم پرداخت کنند. در واقع این بازیکن اگر می خواهد در لیگ برتر بازی کند باید 
به شدت از خواسته های مالی خود کوتاه بیاید و با رقمی معقول تر قرارداد ببندد.

گفته می شــود قرارداد بازیکن مورد نظر در فصل گذشته حدود ۲۴ میلیارد 
تومان بوده است.

ابلاغیه کمیته انضباطی برای استقلال و پرسپولیس
کمیتــه انضباطی ابلاغیه 
خود را برای دو تیم استقلال 

و پرسپولیس صادر کرد.
به گزارش فــارس، دیدار 
تهران  پرســپولیس  تیم های 
و اســتقلال تهران از ســری 
رقابت هــای لیگ برتر فوتبال 
برگزار  معوقه(  پنجم-  )هفته 

شد. باتوجه به تخلفات صورت گرفته از سوی تماشاگران تیم پرسپولیس تهران 
مبنی بر پرتاب اشــیا و فحاشی به مقامات رســمی، غیر رسمی ، تیم حریف و 
مربی تیم مقابل و همچنین تخلف یحیی گل محمدی، سرمربی تیم پرسپولیس 
مبنی بر نشــر اکاذیب و افترا نسبت به ارکان فدراسیون، باشگاه و سرمربی تیم 
پرسپولیس ظرف حداکثر ۲ روز مهلت دارند تا دفاعیات کتبی خود را به کمیته 

انضباطی فدراسیون فوتبال ارسال کنند.
همچنین با توجه به تخلفات صورت گرفته از سوی تماشاگران تیم استقلال 
تهران مبنی بر پرتاب اشیا و فحاشی به مقامات رسمی، غیر رسمی ، تیم حریف و 
مربی تیم مقابل، تخلف علی سامره، سرپرست تیم استقلال مبنی بر نشر اکاذیب 
و افترا نســبت به باشگاه پرسپولیس و ارکان فدراسیون و علی شاجانی، ماساژور 
تیم استقلال به دلیل عدم مجوز حضور در نیمکت و تحریک تماشاگران حریف، 
باشگاه، سرپرست و ماساژور تیم فوق ظرف حداکثر ۲ روز مهلت دارند تا دفاعیات 

کتبی خود را به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال ارسال کنند.
عدم ارسال دفاعیه مانع از اتخاذ تصمیم نخواهد بود.

جایزه 5 میلیاردی »آرنولد« در انتظار گرگ پارسی
یک رســانه انگلیســی از 
پــاداش بــزرگ در انتظــار 
ورزشــکار کشــورمان هادی 
چوپان در مســابقات »آرنولد 

کلاسیک« خبر داد.
فارس- 5  ورزشــی  گروه 
انتظار  در  تومــان  میلیــارد 
هادی چوپان ملقب به »گرگ 

پارسی« نایب قهرمان مستر المپیا ۲۰۲3 در مسابقات »آرنولد کلاسیک« است.
ســایت »sportskeeda« انگلیس از جایزه این مسابقات پرورش اندام پرده 
برداشــت و اعلام کرد نفرات اول تا سوم این مسابقات به ترتیب ۱۰۰ هزار، 5۰ 

هزار و 3۰ هزار دلار دریافت خواهند.
هادی چوپان ورزشکار کشورمان قهرمان مستر المپیای ۲۰۲۲ و نایب قهرمان 
مستر المپیای ۲۰۲3 نامزد اصلی کسب جایزه اول مسابقات »آرنولد کلاسیک« 
به شــمار می آید. گرگ پارســی برای اولین بار قرار است در مسابقات جهانی به 
غیر از مســتر المپیا شــرکت کند. رقابت های آرنولد کلاسیک اوهایو ۱۱ اسفند 

آغاز می شود.

جنگ یک میلیارد یورویی لالیگا با رئال و بارسا
بارســلونا  و  رئال  درحالی 
مصمم به ایجاد ســوپر لیگ 
اروپا هستند که رئیس لالیگا 
خاویر تباس مخالف شــدید 
ایــن طرح ســودآور برای دو 

باشگاه اسپانیایی است.
به گزارش فارس، بارسلونا 
و رئال مادرید هر کدام سودی 

بیش از یک میلیارد یورو از راه اندازی سوپر لیگ اروپا به جیب خواهند زد، این 
رقمی است که نشریه »موندو دپورتیوو« اعلام کرد.

»نه الان و نه 8 ســال آینده خبری از سوپر لیگ نیست!« این جمله کلیدی 
رئیس لالیگا خاویر تباس در پاسخ به احتمال راه اندازی سوپر لیگ اروپا با حضور 

باشگاه های بارسلونا و رئال مادرید است.
رئیس لالیگا می گوید که به هیچ وجه اجازه حضور بارســلونا و رئال در سوپر 
لیگ اروپا را نمی دهد و باشگاه ها باید طبق قوانین فدراسیون فوتبال و یوفا عمل 
کنند. بارسلونا و رئال مصمم هستند تا با راه اندازی سوپر لیگ اروپا سود کلانی 
را کسب کنند و به نوعی از بحران اقتصادی بوجود آمده در دوران 3 ساله کرونا 

عبور کنند. اما رئیس لالیگا با این طرح سودآور بارسلونا و رئال مخالف است.
سود یک میلیارد یورویی برای رئال و بارسلونا در یک سال از راه اندازی سوپر 

لیگ اروپا معادل نیمی از ارزش برند این دو باشگاه بزرگ اروپا است.

اخبارکوتاه

با وجود این که رییس ســابق فدراســیون 
ژیمناســتیک روز دوشنبه با نماینده وزارت 
ورزش در محل این فدراسیون حاضر شد تا 
کارش را آغاز کند، اما صادر نشدن حکم از 

سوی وزیر کار را پیچیده کرد.
بــه گــزارش  مهــر، ماجرای فدراســیون 
ژیمناســتیک و حواشــی مربــوط به آن، 
تمامــی ندارد. در حالی که خبر بازگشــت 

اینچه درگاهی رئیس سابق فدراسیون  زهرا 
ژیمناســتیک مطرح شــد و حتــی آرش 
فرهادیــان مدیــرکل دفتر امور مشــترک 
فدراسیون های ورزشی  این موضوع را تأیید 
کرد اما ایــن اتفاق رخ نداد و فدراســیون 

ژیمناستیک باز هم گرفتار بلاتکلیفی شد.
زهرا اینچه درگاهی رئیس سابق فدراسیون 
ســابق  دبیــر  ســلیمانی  ژیمناســتیک، 

فدراسیون، عابد حقدادی رئیس فدراسیون، 
نماینده بازرسی و نماینده حراست و نماینده 
امور مجامع در محل فدراسیون حاضر شدند 
تا اینچــه درگاهی را به عنوان سرپرســت 
این فدراســیون معرفی کنند اما این اتفاق 
رخ نداد و دلیل آن هم ابلاغ نشــدن حکم 
از ســوی وزیر ورزش و جوانان برای اینچه 

درگاهی بود.

دوره چهارساله ریاست اینچه درگاهی تیرماه 
۱۴۰۰ به پایان رســید و این فدراسیون تا 
مدت ها بلاتکلیف بود تا اینکه در اسفندماه 
انتخابات فدراسون  ۱۴۰۱ مجمع پرحاشیه 
ژیمناستیک برگزار شد که به دلیل اتفاقاتی 
که در روند انتخابات صورت گرفت و گزارش 
یوسف الطبا نماینده فدراسیون جهانی، این 
انتخابات مورد تأیید قرار نگرفت و فدراسیون 

جهانی ریاست حقدادی در فدراسیون را به 
رسمیت نشناخت و همچنان اینچه درگاهی 
را به عنوان رییس فدراســیون ژیمناستیک 

قبول داشت.
دوران ریاســت حقدادی با وجود مخالفت 
فدراســیون جهانی با حواشی زیادی همراه 
بود، عدم صدور لایســنس ورزشــکاران در 
مسابقات یونیورســیاد تا از دست دادن آن 
مســابقات برای ورزشــکاران از موضوعات 
بود.  ریاســت حقدادی  دوران  بحث برانگیز 
البته این حواشی پیش از برگزاری بازی های 
آســیایی هانگژو هم رخ داد که با وساطت 

کمیته ملی المپیک ختم به خیر شد.
هانگژو،  آســیایی  بازی هــای  در جریــان 
ورزشــکار ژیمناســتیک ایران پس از 8۰ 
ســال موفق به کســب مدال نقره شد و در 
روزهای تاریکی و بلاتکلیفی این رشته مادر، 
امیدی به جامعه ژیمناســتیک تزریق شد، 
البته که این امیــدواری چندان بادوام نبود 
و ۲5 مهرماه با رأی دیــوان عدالت اداری، 
انتخابات فدراسیون ژیمناستیک ابطال شد 
تا پیش از گذشــته خانواده ژیمناســتیک 
سرگردان شوند. ۱۴ آذرماه برگزاری مجمع 
عمومی کمیتــه ملی المپیک تیر خلاص را 
به بلاتکلیفی ژیمناســتیک وارد کرد؛ ابتدا 
برای حقدادی رییس فدراسیون دعوت نامه 
ارســال شــد، اما در مدت زمان کوتاه این 
دعوت نامه ابطال و اینچــه درگاهی رییس 
ســابق فدراسیون ژیمناستیک با دعوت نامه 
در این مجمع حضــور پیدا کرد. پس از آن 
هم در شــرایطی که همه فکر می کردند به 
فدراسیون مشخص می شود،  تکلیف  زودی 
فدراســیون بــاز هم بــه مــدت دو هفته 
بلاتکلیف ماند تا اینکه روز دوشــنبه بحث 
بازگشــت اینچه درگاهی مطرح شد اما به 
دلیل عدم ابلاغ حکم از ســوی وزیر ورزش، 
فعلًا این اتفاق رخ نداده اســت. در شرایطی 
فعلی فدراسیون ژیمناستیک دو رئیس دارد 
اما عملا کســی مسئولیت این فدراسیون را 
برعهــده ندارد. با این حال وزارت ورزش در 
تلاش است که این مشکل را به زودی حل و 
تکلیف اینچه درگاهی برای اداره فدراسیون 

را مشخص کند.

در انتظار تصمیم وزارت ورزش

قفل زنگ زده ژیمناستیک باز هم باز نشد

به نظر می رسد توافقات نهایی برای نیمکت تیم ملی به 
مرحله آخر رسیده و پیاتزا و توتولو سرمربی و مربی تیم 
ملی والیبال خواهند بود. هر چند هنوز مذاکرات بر ســر 

جزئیات همکاری ادامه دارد.
به گزارش  مهر، پس از عملکرد ضعیف تیم ملی والیبال 
ایــران در رقابت های انتخابی المپیــک، داورزنی رئیس 
ســابق فدراســیون والیبال با عذرخواهی از مردم وعده 
جــذب مربی خارجی داد تا تیم ملــی والیبال ایران در 
لیــگ ملت های ۲۰۲۴ که آخرین فرصت برای المپیکی 
شدن تیم ملی است با جذب مربی خارجی از این فرصت 
استفاده کند. پس از چندین جلسه کمیته فنی در نهایت 
۶ گزینه بــرای هدایت تیم ملی در نظر گرفته شــد تا 

فدراسیون با آن ها مذاکرات خود را پیگیری کند.
البتــه پس از تغییر و تحولاتی که در رأس فدراســیون 
والیبال رخ داد و داورزنی به دلیل پایان دوره چهارســاله 
ریاســتش، جای خــود را به وحید مــرادی نایب رئیس 
فدراســیون داد. مرادی در اولین نشســت خبری خود 
از گزینه هــای هدایت تیم ملی رونمایــی کرد و نفراتی 
همچون »پیاتزا«، »تومــاس توتولو«، »ولادیمیر آلکنو« 
و »سعید معروف« جز گزینه های اصلی هستند که طبق 
گفته سرپرست فعلی فدراســیون قرار است به استفاده 

ترکیبی از این مربیان فکر کنند.

فدراســیون والیبال با سرپرســت جدید، برای سپردن 
نیمکــت تیم ملی به یک ســرمربی، تا بهمن ماه فرصت 
خواســته، البته داورزنی در دوره ریاستش در فدراسیون 
تمایل به حضور ســعید معروف به عنوان ســرمربی در 
تیم ملی را داشــت، اما وحید مرادی سرپرســت فعلی 
فدراســیون خلاف ایــن عقیده را دارد و معتقد اســت 
معروف یک پتانســیل برای والیبال ایران اســت و نباید 
سرمایه ســوزی کرد، با توجه به ایــن صحبت ها به نظر 
می رســد در این دوره شاهد سپردن نیمکت تیم ملی به 

یک سرمربی خارجی خواهیم بود.
در حال حاضــر مذاکرات فدراســیون در حال پیگیری 
اســت و از بین گزینه های فعلی بــرای هدایت تیم ملی 
به نظر می رســد شانس وبرتو پیاتزا )سرمربی( و توماس 
توتولو )دستیار( بیشتر از ســایر نفرات است. این مربی 
ایتالیایی برای هدایــت تیم ملی والیبال ایران، برنامه ای 

۱۰۰ صفحه ای به فدراسیون والیبال ارائه داده است.
پیش از این هم یک رســانه لهستانی از پیاتزا به عنوان 
جدی ترین گزینــه هدایت تیم ملی والیبــال ایران نام 
برده است. پیاتزا هم اکنون ســرمربی تیم ملی والیبال 
هلند اســت و از سال ۲۰۱۹ تا ۲۰۲۴ هدایت این تیم را 
برعهده دارد. گفته می شــود در صورت حضور در ایران، 
تومــاس توتولو به عنوان دســتیارش روی نیمکت تیم 

ملی حاضر خواهد شد. تاکنون افتخارات پیاتزا در قامت 
سرمربی یا مربی، کســب 3 قهرمانی و 5 نایب قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا، ۹ قهرمانی سری آ، یک قهرمانی 
پلاس لیگا لهســتان، 5 قهرمانی جام حذفی ایتالیا، یک 
نایب قهرمانی و یک سومی لیگ جهانی است و همچنین 

افتخارات توتولو هم در قامت ســرمربی یا مربی، کسب 
یک قهرمانی المپیک، یــک نایب قهرمانی جام جهانی، 
۲ قهرمانی اروپا، چهار قهرمــان لیگ قهرمانان اروپا، ۶ 
قهرمانی لیگ روســیه، ۶ قهرمانی جام حذفی روسیه، ۱ 
سومی سری آ، یک دومی پلاس لیگا لهستان بوده است.

زوج »پیاتزا« و »توتولو« در نزدیکی نیمکت والیبال ایران

ادامه دعوای جنجالی الهامی و تارتار با طعم انتقام

 در جریان دیــدار دو تیم ملوان بندرانزلی و 
مس رفسنجان سرمربیان دو تیم به استقبال 

هم نرفتند.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال ملوان بندرانزلی 
در چارچوب هفته سیزدهم  رقابت های لیگ 
برتر خلیج فارس موفق شــد با نتیجه ۴ بر 

یک، میزبان خود مس رفســنجان را در هم 
بکوبد. این بازی درحالی در ورزشگاه شهدای 
مس رفسنجان برگزار شد که چه در ابتدای 
بازی و چه در انتهای بــازی مربیان دو تیم 
یعنی مهدی تارتار و ساکت الهامی بر خلاف 
روش مرسوم به ســمت یکدیگر نرفتند و با 

هم خوش و بش نکردند تا به نظر برســد دو 
سرمربی با یکدیگر اختلاف شدیدی دارند.

فصل گذشته الهامی در حالی هدایت هوادار 
تهران را بر عهده داشت که این تیم در هفته 
پایانی لیگ بیســت و دوم بایــد به مصاف 
ذوب آهنــی می رفت که تارتــار را به عنوان 
سرمربی روی نیمکت خود می دید. این دیدار 
جذاب در پایان با تساوی 3 بر 3 خاتمه یافت 
اما نشست خبری مربیان دو تیم در پایان این 

بازی حاشیه ساز شد.
تارتار در پایان این بازی در واکنش نسبت به 
رفتاری ها الهامی واکنش نشــان داد و گفت: 
شــخصیت مربی ها پنهان کردنی نیســت. 
من ۱5 ســال اســت که فعالیت می کنم و 
شخصیت ها مشخص اســت. من یک بار به 
صورت کلی درباره مربیــان صحبت کنم و 
فکــر می کنم مربیانی که لازم اســت به آن 
تســت بروند، خودشان می دانند چه کسانی 

هستند؛ این کار واقعا نیاز است. حتی برخی 
از مربیــان می توانند قبل از بــازی با قرص 
خودشــان را آرام کنند؛ خیلی از مربیان این 
کار را می کننــد و توصیه می کنم کســانی 
که نمی توانند خودشــان را کنترل کنند، به 
پزشــک مراجعه کنند و قبــل از بازی دارو 
مصرف کنند که در جریان بازی دچار تنش 
نشوند. من دیدم که روی نیمکت تیم مقابل، 
بازیکــن با مربی درگیر بودند. دیدید بازیکن 
هوادار به اینجا آمده و چه می گوید؛ این یعنی 
مشکلاتی درون خودشــان دارند و این باید 
بررسی شــود. در کل شخصیت ها مشخص 
اســت و من نمی توانم خودم را پنهان کنم؛ 

دیگران باید قضاوت کنند.
الهامــی نیــز در واکنش بــه صحبت های 
ســرمربی وقت ذوب آهن اظهار داشت: اگر 
کسی ناراحت شد، از او عذرخواهی می کنم. 
وقتی ذوب آهن گل می زد، تارتار مشــتش را 

گره می کرد؛ این ها طبیعت فوتبال است. اگر 
مهدی تارتار ناراحت نمی شود، باید بگویم او 
از سال ۱38۱ که دلار ۱۲۰ تک تومان بود، 
دو میلیون تومان به من بدهکار است. من هم 
از روانشناســی وقت گرفتم و باید ماهی یک 
بار به روانشناسی بروم. تارتار این پول را بدهد 
تا به مطب روانشــناس بروم. زشت است به 
کلانتری برویم. ممنون می شویم تارتار پول 
ما را بدهد. صحبت های الهامی باعث شد تا 
تارتار به صورت رسمی از این مربی شکایت 
کنــد. همین موضوع باعث شــد تا در بازی 
روز گذشــته مس و ملوان ایــن دو مربی به 
سمت هم نروند و با هم خوش و بش نکنند 
تا مشخص شود این دو مربی بعد از گذشت 
۶ ماه هنوز اختلافات را کنار نگذاشته اند. هر 
چند تارتار به همراه شاگردانش روز گذشته 
با نتیجه ای کــه برابر مس گرفت به نوعی از 

الهامی انتقام گرفت.

لژیونر ایرانی شــاغل در لیگ هلند دربــاره دلیل اصلی 
حضــورش در فاینــورد صحبت و از ســرمربی این تیم 

تمجید کرد.
به گزارش ایسنا ، علیرضا جهانبخش روزهای خوبی را در 
فاینورد ســپری می کند. اگر چه بازیکن ایرانی حضوری 
قطعی در ترکیب اصلی تیمش ندارد ولی تقریبا همیشه 

تاثیر مثبتی در تیمش داشته است.
او به مجله هلندی Hand in Hand گفت:  آرنه اسلات 
)ســرمربی فاینورد( دلیل آمدنم به روتردام بوده اســت. 
او یکــی از دلایلی بود که می خواســتم به فاینورد بیایم. 
او را از زمــان حضورم در آلکمــار، زمانی که کمک مربی 
بود، می شــناختم. الان شانزده ســال است که به عنوان 
فوتبالیســت حرفه ای فعالیت می کنــم و هرگز مربی ای 
مانند او ندیده ام. او نه تنها یک فرد بزرگ است که دیدگاه 
منحصربه فردی در فوتبال دارد که می تواند به بازیکنانش 

منتقل کنــد. بازیکنان، هواداران و رســانه ها نیز همگی 
همین نظر را درباره او دارند.

این بازیکن ایرانــی درباره انتظارهای هواداران از خودش 
گفت: توقعات هواداران همیشــه از من بالا بوده است. از 
عملکردم در فصل اول راضی نیستم چون زیاد در برایتون 
بازی نکرده و اعتمادبه نفسم را از دست داده بودم و در کل 
مشکل داشتم. مدتی طول کشید تا ریتم بازی ام را دوباره 
به دســت بیاورم و باز هم در زمین احساس آزادی کنم. 
شرایطم در فصل دوم خیلی بهتر شد. دقایق بیشتری در 
زمین بودم و تاثیر بیشتری هم در تیم داشتم و توانستم 

گلزنی هم بکنم.
بهترین فصل این بازیکن ایرانی در سومین سال حضورش 
در آلکمار رقم خورد که در 33 بازی ۲۱ گل به ثمر رساند 

و به عنوان آقای گل لیگ هلند راهی برایتون شد.
این بازیکن 3۰ ســاله فصل قبل برای اولین بار توانست 
عنــوان قهرمانی لیگ فوتبال هلند را به دســت بیاورد تا 
نخســتین ایرانی لقب گیرد که توانســته است در لیگ 
هلند قهرمان شود. فاینورد با این قهرمانی جواز حضور در 
دور گروهی لیگ قهرمانان اروپا را به دســت آورد ولی در 
گروهش سوم و راهی پلی آف لیگ اروپا شد و باید در این 

مرحله برابر رم ایتالیا قرار بگیرد.
در صورتی که ســردار آزمون در فهرست اروپایی رم قرار 
بگیــرد، این دیدار می تواند تقابل جالب دو بازیکن ایرانی 

در پلی آف لیگ اروپا نیز باشد.

 دارنده ۲ مدال برنز قهرمانی آســیا از چرایی غیبت خود 
در ســنگین وزن کشــتی آزاد در قهرمانی کشــور پرده 

برداشت.
به گزارش ایرنا؛ مسابقات قهرمانی کشتی آزاد کشور که 
مرحله نخســت چرخه انتخابی تیم ملی کشتی آزاد نیز 
محســوب می شد به مدت سه روز از ۲۲ تا ۲۴ آذرماه در 
سالن سید رسول حسینی ساری برگزار شد و نفرات برتر 
۱۰ وزن معرفی شدند تا در مرحله دوم انتخابی المپیک 

این نفرات حضور یابند.
امیــن طاهری  اظهار کرد: امســال رقابت ها در بالاترین 
سطح برگزار شد و مدعیان زیادی از سراسر کشور حضور 

یافتند تا بتوانند شانس خود را امتحان کنند.
ملی پوش سابق وزن ۱۲5 کیلوگرم در خصوص رقابت در 
این وزن در چند سال اخیر گفت: مدعیان زیادی در وزن 
وزن ۱۲5 کیلوگرم داریم و در این ســال ها رقابت میان 

مدعیان بسیار جذاب بود. 
حضور چند مدعی ضمن اینکــه کیفیت این رقابت ها را 
بالا می برد در نهایت موجب خواهد شــد ملی پوشــان ما 
در این شرایط به لحاظ کیفی در بهترین حالت ممکن به 

تورنمنت های بین المللی و جهانی اعزام شوند.
وی همچنیــن در خصــوص غیبــت اش در رقابت های 
قهرمانی کشور در ساری و گمانه زنی در خصوص حضور 
در خارج کشــور، توضیح داد: ســال گذشــته به صورت 
تفریحــی به کانادا رفتم و بعد از آن به ایران بازگشــتم. 

با توجه به شــرایطی که برای چرخه انتخابی کشتی آزاد 
تعریف شده، امسال انگیزه ام برای قهرمانی کشور کم شد 
و به همین دلیل در ســاری حضور نیافتم. ترجیح دادم 
امســال کشــتی نگیرم و توان خود را با قدرت بیشتری 

برای سال آینده محک بزنم.
دارنده ۲ نشــان برنز امیدهای جهان همچنین به ارتقای 
کشتی تهران اشاره کرد و ادامه داد: در یک سال اخیر با 
توجه به برخی تغییرات در کادر فنی کشتی آزاد و حضور 
علیرضا رضایی نایب قهرمان المپیک، این رشته در تهران 
جان تازه ای گرفته و نســبت به سال گذشته از وضعیت 

بهتری برخوردار است. 
البتــه نباید از این موضوع به ســادگی گذشــت با روند 
روبه رشد کشتی، تهران بتواند همانند گذشته بدرخشد. 
کشتی تهران روند روبه رشــدی دارد و در حال نزدیک 

شدن به جایگاه واقعی خود همانند گذشته است.

غایب یاغی کشتی در ساریدلیل اصلی جهانبخش برای پیوستن به فاینورد


